
سپاهان-زنیت 
بزودی در 

سن پترزبورگ
ن  ها ســپا ل  تبــا فو ی  تیم هــا
اصفهــان و زنیــت روســیه در 
راســتای قرارداد خواهرخواندگی 
میــان ۲ باشــگاه،  بهمــن مــاه 
گذشته در ورزشگاه نقش جهان 
به مصاف هم رفتند که با حساب 
۲ بر صفر به سود میزبان به پایان 
رســید. حــال بــا گذشــت حــدود 
۶ مــاه از ایــن رقابــت،  محمدرضا 
ســاکت می گویــد: »ایــن دیــدار 
بــزودی به میزبانی ســن پترزبورگ 
برگــزار خواهــد شــد و ســفری بــه 
روســیه خواهیم داشت. همیشه 
در همراهــی با رســانه ها پیشــگام 
بوده ایم که نمونه آن اعزام خبرنگار 
برای بازی های آســیایی عربستان 
اســت. بــرای بازی دوســتانه پیش 
رو نیــز نماینــده رســانه ها را همراه 
خواهیــم داشــت.«  بــه گــزارش 
ایســنا،  دور رفــت ایــن تقابــل 
دوســتانه کــه در اواســط لیــگ 
بیســت ودوم و جام حذفــی برگزار 
شــد، با اعتراضات زیادی از ســوی 
رقبــای پایتخت نشــین همــراه بود 
و امســال نیــز بــه احتمال زیــاد در 
زمــان لیــگ خواهــد بــود،  امــا بــه 
گفته کارشناســان ایــن بازی ها به 
تقویــت ســطح رقابت هــای لیــگ 
کمــک می کند. زمــان برگزاری این 
دیــدار ۱۶ شــهریورماه و از ســاعت 

۲۰ اعلام شده است.

 
ویسی: نـوع بازی 

فولاد را کاملاً 
می شناسیم

عبدالله ویسی سرمربی تیم فوتبال 
صنعــت نفــت آبــادان دربــاره بــازی 
تیمــش مقابــل فــولاد خوزســتان 
می گویــد: »بــا توجه بــه اینکه هفته 
گذشــته هر دو تیم باخت داشتند، 
بازی فردا پر استرس است و هر دو 
تیم به دنبال برد هستند تا وضعیت 
خود را درســت کنند. ما فقط بحث 
ریکاوری داشتیم و نتوانستیم بحث 
تاکتیکــی انجــام دهیم و توانســتیم 
بازیکنان مان را برگردانیم. امیدوارم 
امروز دو تیم بازی کاملاً خوزستانی 
و با نشــاطی انجام دهند. همچنین 
امیــدوارم بــا یک بــازی خوب نتیجه 
هفتــه گذشــته را جبــران کنیــم. مــا 
نوع بازی فولاد را کاملاً می شناسیم. 
دو تیــم نســبت بــه هــم شــناخت 
دارنــد امــا مهم این اســت که هر دو 
تیــم از نظــر روانــی هفته گذشــته را 
به خوبــی پشــت ســر نگذاشــتند و 
مطمئناً بازی برای دو تیم پر استرس 
خواهــد بــود. مــا بایــد بــر استرســی 
کــه داریــم غلبــه کنیــم تــا بتوانیــم 
بازی خوبی داشــته باشیم. از فولاد 
شــناخت نســبی داریــم و امیدوارم 
ایــن شــناخت بــرای مــا مثمر ثمــر 
باشــد.« ویســی دربــاره هدفگذاری 
تیمــش بــرای لیــگ بیســت و ســوم 
ایــن طــور می گوید: »روز اول در این 
زمینــه بحث زیاد داشــتیم و در این 
خصــوص بــا مســئولان باشــگاه و 
مسئولان شهری صحبت کردیم. ما 
به آنها گفتیم بودجه ای به ما بدهید 
تا تیم را برای نیمه های بالایی جدول 
ببندیم و چه بســا مثل تیم هایی که 
بــرای آسیایی شــدن تیــم می بندنــد 
بســته شویم اما نتوانستیم این کار 
را انجــام دهیــم و همــان بودجه هر 
ســاله را به ما دادند. ما می خواهیم 
بــا تمــام وجودمــان تــلاش کنیــم تا 
مــردم آبــادان خوشــحال شــوند. ما 
نمی خواهیــم روزهــای آخــر بــرای 
ماندن مــان جشــن بگیریــم بلکــه 
می خواهیــم بــدون دغدغــه لیگ را 
ادامه دهیم تا مردم اذیت نشوند.« 
او دربــاره بســتن یــک تیــم جــوان و 
بومــی همچــون کاری کــه در فصــل 
قهرمانی اســتقلال خوزستان انجام 
داده، می گویــد: »مــن چــه مربــی 
باشم چه نباشم خوزستانی ها را در 
لیگ هــای مختلــف رصــد می کنم و 
این کار را دوست دارم و هر جایی که 
می روم ابتدا بازیکنان زیر ۲۳ ســال 
آن اســتان را انتخــاب می کنــم چون 
خوزستان معدن استعداد است.«
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 zمصاحبه

حمید بوحمدان

درانتظار تأیید

ظاهــراً حمیــد بوحمــدان خریــد جدیــد گل گهر در تســت های پزشــکی ایفمارک 
تأییدیه حضور در رقابت های لیگ برتر را دریافت نکرده و به همین خاطر اجازه 
بازی در تیم گل گهر ســیرجان به او داده نشــده تا احتمال جدایی اش از گل گهر 
افزایــش یابــد. حیدر افســری، مدیر تیــم فوتبال گل گهر می گویــد: »ایفمارک به 
بوحمــدان مجــوز نداده ولی او را رد نکرده اســت. ایــن بازیکن موردی تخصصی 

پزشــکی دارد که پزشــکان ایفمارک در حال بررســی این مورد هســتند.«

محمد نصرتی:

بهترین بازی مان را انجام می دهیم

محمــد نصرتــی مربــی تراکتــور دربــاره بــازی تیمــش مقابــل پرســپولیس 
می گوید: »باید برابر تمام تیم ها عملکرد خوبی داشــته باشــیم تا با کســب 
نتایج لازم دل هواداران را شاد کنیم. بازی بسیار سختی را برابر پرسپولیس 
داریــم. بــا آنالیــزی کــه از نقــاط ضعــف و قــوت خود بعــد از بازی با ســپاهان 
داشــتیم ســعی داریــم بهتریــن بــازی خودمان را امــروز مقابل پرســپولیس 

ارائــه دهیــم و امتیــاز لازم را کســب کنیم.«

ملوان

دلایل کیفیت بد زمین چمن ورزشگاه انزلی

رامبد رشــیدی قائم مقام باشــگاه ملوان درباره کیفیت بد چمن ورزشــگاه 
ســیروس قایقــران انزلی می گوید: »در ایــن رابطه 2 دلیل وجود دارد. دلیل 
اول گرمــای مربــوط بــه فصــل اســت کــه در انزلــی وجــود دارد و دلیــل دوم 
ایــن اســت کــه بــرای زمین چمــن نیازمنــد دســتگاه های هوادهی هســتیم 
کــه تراکــم چمــن را تنظیــم می کنــد، به این شــکل کــه آب در ســطح نماند و 

به ریشــه ها برســد.«

در آینه
فوتبال ایران

خمس: مقابل پرسپولیس برای مساوی به زمین برویم، می بازیم
پاکــو خمــس ســرمربی تیــم فوتبــال 
تراکتــور دربــاره بــازی تیمــش مقابــل 
پرســپولیس می گویــد: »بــازی ســختی 
بــل پرســپولیس کــه ســال قبــل  مقا
قهرمــان جــام حذفــی و لیــگ شــد و 
آماده تریــن تیــم بــود؛ داریــم. خودمــان 
را بــرای ایــن بــازی آمــاده کرده ایــم امــا 
قطعــاً بــازی ســختی داریم. هــدف مــا 
این اســت که صاحب توپ باشــیم و در 
اختیار داشــتن توپ برای ما خیلی مهم 
اســت. در بــازی با ســپاهان نتوانســتیم 
حفــظ توپ کنیــم و باختیم. هر باری که 
نتوانیــم مالکیــت توپ داشــته باشــیم، 
کار بــرای تراکتــور ســخت خواهــد شــد 
و بــازی را از دســت می دهیــم. بــازی 
امروزهم همین اســت. باید سعی کنیم 
توپ را در اختیار داشــته باشــیم که اگر 
ایــن اتفــاق نیفتد، احتمــال دارد ببازیم. 

به جــز بــردن چیز دیگــری بلد نیســتم و 
همیشه فقط برای برد به زمین می روم. 
هیــچ وقــت بــه مــن یــاد ندادنــد بــرای 
مســاوی یــا باخــت بــازی کنم. همیشــه 
بــرای بردن به زمین می رویم و امیدوارم 
بازیکنانــم نیز همین ذهنیت را داشــته 
باشند زیرا در غیر این صورت به مشکل 
می خوریــم. مقابــل پرســپولیس اگــر 
بــرای مســاوی بــه زمیــن برویــد، قطعــاً 
می بازید. همان کاری که فصل گذشته 
برابرهــر رقیبــی درهــر زمینــی انجــام 
دادیــم، بایــد امســال هم انجــام بدهیم 
و بــرای انجــام بهتریــن بــازی مقابــل هــر 
رقیبــی بــه زمیــن برویم.« ســرمربی 
تراکتــور درخصــوص اینکــه بــا توجــه به 
موقعیت زیاد نداشــتن تیمش در بازی 
بــا ســپاهان آیــا از عملکــرد امیرحســین 
حســین زاده در ایــن مســابقه رضایــت 

دارد، این طورمی گویــد: »بازی ســپاهان 
یــک بــازی بد از همه لحاظ بــرای ما بود. 
در واقع شــخصیتی که می خواســتیم تا 
ایــن بــازی را ببریــم، نداشــتیم. در همــه 
زمینه هــا مشــکل داشــتیم و بــه نفــع 
سپاهان بازی کردیم. توپ را می گرفتیم 
و به حریف می دادیم. آنها هم به دروازه 
مــا نزدیــک می شــدند. وقتــی تــا ایــن 
انــدازه اشــتباه می کنیــد، طبیعی اســت 
بازنــده بــازی هــم باشید. پســت اصلــی  
حســین زاده مهاجــم نــوک نیســت امــا 
مجبوریــم از او در ایــن پســت اســتفاده 
کنیــم زیــرا مهاجــم نداریــم. حتــی عارف 
رســتمی هــم بیشــتر کنارخــط بــازی 
می کنــد. ســعی داریــم مهاجمــی پیــدا 
کنیــم کــه بیشــتر بــه مــا کمک کنــد و به 
همین دلیل هم تغییراتی در کار خواهد 
بــود. ما بازیکنان بزرگــی جذب کرده ایم 

و آنها باید از همان روز اول این را نشــان 
بدهنــد کــه بازیکنــان بزرگــی هســتند. 
خاصیــت بازیکنــان خوب همین اســت 
کــه از همــان روز اول خودشــان را ثابــت 
کننــد.« او بــا اشــاره بــه حضورهــواداران 
تیمش در این بازی می گوید: »هواداران 
مهم تریــن ســلاح مــا هســتند و خیلی از 
آنهــا ممنــون هســتیم کــه درهر بــازی به 
تراکتــور کمــک می کننــد امــا بایــد از این 
فرصــت اســتفاده کنم و از آنهــا بخواهم 
در بــازی فــردا هــم رفتــار خوبــی داشــته 
باشــند و انرژی خود را برای تشــویق تیم 
بگذارند. نباید حرکت ناشایســتی انجام 
بدهنــد کــه در ادامــه بــه ضرر باشــگاه و 
تیــم شــود. از دقیقــه اول تــا آخــر بــازی 
بایــد انــرژی خود را برای تشــویق تراکتور 
بگذارنــد و از کاری کــه ممکــن اســت بــه 

ضــرر تیــم باشــد، خــودداری کننــد.«

در 5 تقابل اخیر 
ذوب آهن و سپاهان، 
2 تساوی رقم خورد، 
زردپوشان هم 2 بار 
بردند و یک پیروزی 
هم نصیب ذوب آهن 
شد که باید دید این 
بار چه نتیجه ای رقم 
می خورد

دربــی اصفهــان ایــن فصــل زودتــر از فصل های 
یــی کــه  ر خواهــد شــد. جا گذشــته برگــزا
سبزپوشــان و زردهــای اصفهانــی بایــد مقابــل 
هم قرار بگیرند و برای کسب ۳ امتیاز بجنگند. 
ذوب آهــن در چنــد فصــل اخیــر شــرایط خوبــی 
نداشــت و نتوانســت نتایــج خوبــی مقابــل 
همشــهری زردپــوش خــود بگیــرد امــا حــالا بــا 
تغییر کادرفنی و حضور محمد ربیعی به عنوان 
ســرمربی، امیدوار به کســب نتایج بهتراســت. 
ذوبی هــا بــا توجه به اینکه در ایــن بازی میزبان 
هســتند، به چیزی جز برد فکر نمی کنند. البته 
آنهــا می داننــد مقابــل تیــم پرســتاره و مدعــی 
ســپاهان کار ســختی دارنــد اما ناامید نیســتند 
و بــرای پیــروزی بــه میــدان می رونــد. در مقابل، 
ســپاهان کــه ایــن فصــل بــه چیزی جــز قهرمان 
شــدن، فکــر نمی کنــد در تــلاش اســت تــا همه 
امتیــازات لازم را بــه دســت بیــاورد و بــه هــدف 
بــزرگ خــود نزدیک تــر شــود. بــا توجــه بــه ایــن 
مســأله بــه نظر می رســد شــاهد بــازی تهاجمی 

و زیبایــی از ۲ تیــم باشــیم. تقابــل ربیعــی کــه 
مربــی جوانــی به حســاب می آیــد و مورایس که 
تجربــه بالایــی دارد، می توانــد بــه جذابیت این 
بــازی کمــک کنــد. نکتــه جالــب ایــن اســت که 
هــر ۲ تیــم در بــازی اول خود در فصل بیســت و 
ســوم به پیروزی رســیدند. ذوب آهن در انزلی با 
خوش شانســی ملوان را شکست داد، سپاهان 
هــم موفــق شــد بــا نتیجــه ای پــر گل، تراکتــور را 
از پیــش رو بــردارد. حــالا ایــن ۲ تیم بــه دنبال ۶ 
تایــی شــدن هســتند تــا نشــان دهنــد بردهــای 
هفته اول شــان اتفاقی نبوده است. در ۵ تقابل 
اخیر ذوب آهن و سپاهان، ۲ تساوی رقم خورد، 
زردپوشــان هــم ۲ بــار بردنــد و یک پیــروزی هم 
نصیــب ذوب آهن شــد که باید دیــد این بار چه 
نتیجــه ای رقــم می خــورد. قضــاوت ایــن بــازی 
حســاس به عهده مرتضی منصوریان است که 
در هفتــه اول غایــب بــود و بــه تازگی به لیســت 
الیــت اضافه شــده اســت و می خواهــد بهترین 

قضــاوت را داشــته باشــد.

ذوب آهن اصفهان- سپاهان اصفهان

دربی زود هنگام 
نصف جهان

مس رفسنجان- نساجی مازندران

 تقابل مربیان آبی
در هفته دوم

مــس رفســنجان و نســاجی مازنــدران در حالــی 
مقابــل هــم قــرار می گیرنــد کــه هــر ۲ تیــم در 
هفتــه اول بــه تســاوی رضایت دادند. مســی ها 
کــه فصــل گذشــته بــا محمــد ربیعــی نتایــج 
درخشــانی گرفتنــد، حــالا بــا ســاکت الهامــی 
به دنبــال جایــگاه بهتــری هســتند. بــه همیــن 
دلیل آنها نمی خواهند در بازی های خانگی هیچ 
امتیازی را از دســت بدهند. مس در بازی هفته 
اول مقابل هوادار به تســاوی بدون گل رســید و 
حــالا در تلاش اســت در حضــور هوادارانش، به 
یــک برد دلچســب دســت پیــدا کنــد. در مقابل 
نســاجی مازندران که هفته گذشــته برابر پیکان 
بــه تســاوی یــک بــر یــک رضایــت داد، در تلاش 
بــرای انجــام یــک بــازی خــوب اســت کــه بتوانــد 
مازندرانی هــا را بــرای حضــوری آبرومندانــه در 
آســیا امیدوار کند. نســاجی چی ها کــه تمرینات 
بانشاطی را به خاطر تولد مهرداد عبدی کاپیتان 
تیــم و مرصــاد ســیفی پشــت ســر گذاشــتند، بــا 
روحیــه بالایــی بــرای بــازی بــا مــس رفســنجان 

آمــاده شــدند تــا بــه امتیــازات مهــم ایــن بــازی 
دســت پیــدا کنند. نکته جالب ایــن بازی، تقابل 
مربیــان آبــی ۲ تیم اســت. در یک طرف ســاکت 
الهامــی ســرمربی مــس رفســنجان قــرار دارد 
کــه مدتــی به عنــوان مربــی در اســتقلال حضور 
داشــت، در طــرف مقابــل هــم مهــدی رحمتــی 
ســرمربی نســاجی کــه ســال ها در اســتقلال 
بازوبنــد کاپیتانــی را بــر بازو می بســت. حالا باید 
دیــد کــدام مربی می توانــد در این بــازی مهم به 
هــدف خــود برســد. مــس رفســنجان و نســاجی 
مازنــدران در ۵ تقابــل اخیــر خــود، بــه ۲ تســاوی 
رســیدند. ۲ بــار هــم نســاجی بــه پیروزی دســت 
پیــدا کــرد و یــک بــار هــم مســی ها صاحــب بــرد 
شــدند. نکتــه جالــب ایــن اســت کــه رویارویــی 
این ۲ تیم در فصل گذشــته نتیجه تســاوی یک 
بــر یــک داشــت. بــا ایــن شــرایط حــالا بایــد دید 
طلســم نبردن شکســته خواهد شــد و یکی از ۲ 
تیــم می توانــد به پیروزی برســد یــا اینکه باز هم 

تســاوی رقــم خواهــد خورد.


